
WBO Wijkraden en Belangenorganisaties Overleg Haarlem-Noord/Spaarndam 
Verslag WBO-vergadering 26-02-2025 – Huis Te Zaanen – Zaanenpark 

Aanwezig Namens 

  

Bert-Jan Rip Voorzitter WBO & WP Vogelenwijk 

Alex Kalf WP Planetenwijk & notulist 

Remco Denecke WP Delftwijk 

Judit de Graaf WP Kleverpark 

Paul Boom DR Spaarndam 

Erwin Spekle WP Patrimonium 

Martin vd Pavert WP Vogelenwijk 

Dick vd Schraaf WP Sinnevelt 
  

Karin Kranendonk Gebiedsverbinder Noord 

  

 
1 – Opening 

Bert-Jan is iets verlaat dus Erwin opent om 20.00 de vergadering en heet iedereen welkom. Er wordt 
een voorstelrondje gedaan voor mensen die elkaar nog niet eerder gezien hebben. Bert-Jan arriveert 
aan het einde hiervan en zit de rest van de vergadering voor. 

De agenda wordt vastgesteld. 

2 – Notulen vergadering 26-01-2025 & Actiepunten 

Notulen worden goedgekeurd en vastgesteld.  

Actiepunten: 

- Verandering in actiepunt over Buurts. Karin geeft aan dat het WBO zelf Buurts moet 
uitnodigen ipv de gemeente. Punt is aangepast. 

- Flyer nog niet ontvangen, door veranderde wetgeving zal er een nieuwe aanbesteding 
komen. Flyer komt dus later. 

- De mail over de transitie naar wijkplatforms ligt nog bij de staf van de wethouders 
Leeuwen/Roduner en daar is het nog wachten op. 

Martin geeft aan dat er vroeger een Google Drive was waarop alle notulen en stukken van het WBO 
makkelijk en overzichtelijk te vinden waren. Hij vraagt of het een idee is om dit weer op te zetten. De 
meerderheid vindt dit ook een goed idee, alleen wie dit gaat doen is nog niet besloten. 

3 – Overleg bestuur Spaarne Gasthuis op 4 maart a.s. 

Bert-Jan vraagt wie er mee kan en wil naar het overleg. Dick gaat mee en ook Paul Boom kan mee. 
Het overleg is snel tot stand gekomen n.a.v. de brief die Bert-Jan namens het WBO Noord heeft 
gestuurd.  

Er is een artikel in het Haarlems Weekblad verschenen waarin staat dat de locatie Haarlem Noord 
openblijft. Onduidelijk is in welke vorm dit is en dit werd in het artikel ook niet duidelijk.  

Bert-Jan vraagt om de vragen vanuit de groep in de app te zetten zodat deze gesteld kunnen worden 
tijdens het overleg. 

4 – Bewonersinitiatief Delftwijk 



Remco neemt het woord en wil het helder stellen dat wat zij doen een bewonersinitiatief welke 
losstaat van de gemeentelijke wijkaanpak Delftwijk. Zij voeren op dit moment diverse gesprekken 
met o.a. woningcorporaties om een pand te zoeken waar zij een buurthuis annex laagdrempelig 
steunpunt Haarlem Noord kunnen oprichten.  

Het steunpunt moet dienen om bewoners te helpen bij bijvoorbeeld re-integratie en administratieve 
zaken. Tevens wordt er gekeken om de Herstelacademie erin te huisvesten. Hier kunnen mensen 
zonder verwijsbrief praten met ervaringsdeskundigen die ook te maken hebben met psychische 
uitdagingen. Een andere locatie van de herstelacademie zit in Schalkwijk, waar ook tevens een 
buurthuis is. In Alkmaar bevindt zich ook een herstelacademie. 

Paul is benieuwd hoe het zit met de financiering hiervan. Karin geeft aan dat dit foor meerdere 
partijen wordt gedragen, zoals de gemeente (voor de ruimte) en zorgpartners en verzekeringen. 

Judith vraagt of Buurts hier ook iets in betekent. Karin bevestigd dit, maar geeft ook aan dit 
complexe materie is dus vandaar dat de gemeente hier meer de regie in heeft. Zeker in relatie tot de 
wijkaanpak Defltwijk.  

Buurts opent waarschijnlijk begin april een Buurthub aan de Generaal Spoorlaan 8. In deze hub 
kunnen professionele instanties zich dan vestigen zodat bewoners deze makkelijker kunnen vinden. 
Ook kunnen er bijvoorbeeld vergaderingen worden gehouden. Activiteiten van Buurts blijven in de 
Jan Gijs.  

Karin benoemt dat op de Cronje 1A, twee jaar na opening, er in die Buurthub bijna een 100% 
bezetting is van o.a. UWV/Stichting Woon en Buurts. 

Bert-Jan vindt het mooi dat de extra aandacht zorgt voor een vliegwiel en de gemeente volgt deze 
energie. Hij vraagt nog wat de verhouding is met de buurtouders. Dat is ook een bewonersinitiatief 
en werken los van elkaar in de wijk.  

Uitnodigen Koen Bronsveld? Karin kan jij hier nog wat over toevoegen? 

 

5– Mededelingen Gemeente 

Voor 1 maart insturen financiele verantwoording 

Karin benoemt de deadline voor alle wijkplatforms om voor 1 maart online hun verantwoording in te 
sturen. De mail hiervoor schijnt soms niet aangekomen te zijn en Karin zal ervoor zorgen dat deze 
nogmaals gestuurd gaat worden. 

Overzicht bestuursleden wijkplatforms doorgeven 

Karin ontvangt graag per wijkplatform een contactlijst van de (bestuur)leden met emailadres zodat 
er makkelijker geschakeld kan worden vanuit de gemeente met de wijkplatforms. Actiepunt  

Mooi door Noord 

9 april a.s. is er weer het sociaal/maatschappelijk netwerkevenement Mooi door Noord. Uitnodiging 
volgt binnenkort.  

18 maart initiatieven café Kweektuin 

Tijdens dit Initiatievencafé pitchen verschillende Haarlemmers hun idee. Zij vertellen hoe zij van hun 
stad een fijnere, meer sociale of duurzame plek willen maken om in te wonen, te werken en te 
verblijven en welke hulpvraag ze hierbij hebben. Graag promoten via de WP communicatiekanalen.  

10 maart Klankbordgroep Orionzone 



De Klankbordgroep Orionzone komt binnenkort weer bijeen om de laatste stand van zaken m.b.t. de 
ontwikkeling van de diverse deelprojecten te bespreken. 

Participeren op spelen  

Op het Junoplantsoen wordt er binnenkort een bijeenkomst georganiseerd door de gemeente. De 
gemeente wilt namelijk graag de bewoners betrekken bij de toekomstige vernieuwingen van de 
speelplaatsen en -toestellen in Haarlem-Noord.  

 

6 – Mededelingen Wijkplatforms/Dorpsraad 

Patrimonium 

Erwin geeft aan dat er een paal op de Wethouder Roodenburgstraat mist waardoor er auto’s over 
het fietspad rijden. Er is al een melding gedaan maar nog geen oplossing gekomen. Karin weet dat 
dit binnnen is gekomen en binnenkort wordt opgelost.  

Sinnevelt 

Dick geeft aan dat Joris Krauwel van D66 langs is geweest. Zij hebben onder andere gesproken over 
wat er leeft in de wijk en de Orionzone.  

Verder heeft Dick al eerder gevraagd over de noodlokalen van de Daaf Gelukschool en het auto 
parkeren van hun medewerkers. Karin heeft dit intern al doorgestuurd en zij denkt dat haar college 
Thijs Zijlstra al wel contact heeft opgenomen. Dick gaat dit nog navragen.  

Dick vraagt zich ook af hoe de impact van de ontwikkeling van de Zonnewijzer 1 meegenomen is in 
de omgevingsvergunning. De impact van het extra verkeer is voor de directe omgeving toch enorm 
alsmede het gemis van de K+R parkeerplaatsen. Karin geeft aan dat dit allemaal meegenomen is bij 
het afgeven van de omgevingsvergunning. Verder adviseert zij om het gesprek aan het gaan met 
SpaarneSant en nodig zo nodig ook de politiek uit. Zo kan bijvoorbeeld vanuit school een Veilig 
Verkeer Nederland programma ingezet worden, dit kan niet vanuit de politiek worden gestart. 
Verkeersveiligheid rond scholen is een taak van de gemeente en daarbij helpt het om als bewoners 
te melden. Het gemis van de integrale visie en samenhang met alle deelprojecten is wel iets wat bij 
Dick en Alex tot vragen leidt. 

Judit geeft het voorbeeld van basisschool de Ark in hun wijk. Hier waren ook verkeersonveilige 
situaties en daar is d.m.v. filmpjes en vele meldingen wel iets aan verbeterd. 

Kleverpark 

Judit vertelt dat er op 28 juni weer een nieuw wijkdiner wordt georganiseerd. Er zijn 3 nieuwe leden 
aan het platform toegevoegd, waardoor het wijkplatform nu uit 7 leden bestaat.  

Maandelijks wordt er met succes de 65+ koffie ochtend georganiseerd. Dit is elke maand op een 
woensdagochtend en wordt mede mogelijk gemaakt door sponsoring van Albert Heijn voor de koffie 
en koek. Judit en Hein hebben deze ochtenden georganiseerd en zij zijn nu op zoek naar 2 nieuwe 
vrijwilligers om het stokje over te nemen. Er zijn een aantal gegadigden dus hopelijk nemen zij het 
ook daadwerkelijk over.  

Delftwijk 

Remco wil graag benadrukken dat er in eerste instantie op zijn initiele meldingen van een exoot die 
de sloten overwoekerde in het Schoterbos bij de Gemeente Rijnland niet snel gehandeld werd. Toen 
hij dit kenbaar maakte met de vorige WBO bijeenkomst heeft de Gemeente e.e.a. in ging gezet en 
heeft Rijnland hier vervolgens op meldingen ook snel actie op ondernomen door de exoot weg te 



halen. Ook liggen er gele drijvers rond de ingangen van de sloten van het Schoterbos. Dit om te 
voorkomen dat de exoot weer de sloten in drijft. Een goede tool om het te melden is de BuitenBeter 
app waar ook Haarlem bij is aangesloten. Voordelen zijn bijvoorbeeld: locatie wordt automatisch 
toegevoegd en ook foto’s kunnen makkelijk bijgevoegd worden.  

De drainage in de Schoterdoetuin is klaar. Er is met de gemeente een afspraak gemaakt om de grond 
tussen de bomen bij de Schoterdoetuin te gebruiken als voedselbos. Dit wordt dan beheerd door de 
werkgroep voedselbos van de Schoterdoetuin.  

Verder had Teresa nog een vraag zegt Remco. Dit gaat over het verdwijnen van de OV oplaadpunten 
(de gele machines) waardoor het lastiger wordt om je OV chipkaart op te laden of abbonement erop 
te zetten. Zij vraagt wat de mening van het WBO hierover is. Over het algemeen vindt niemand dit 
een probleem aangezien er goede mogelijkheden zijn om de OV chipkaart op te laden, online of 
automatisch. Ook kan de bankpas tegenwoordig worden gerbuikt wat de noodzaak van een 
anonieme OV chipkaart weghaalt. Karin geeft aan dat het wel een goed idee kan zijn om via Buurts 
voorlichting te laten geven over de alternatieven voor mensen die hier last van hebben.  

Spaarndam 

Paul is blij dat de planning van het groot onderhoud van de Spaarndamseweg goed op schema loopt. 
Er was initieel veel om te doen dat de weg meerdere maanden dicht zou zijn, maar nu het project 
loopt en iedereen gewend is aan de omleiding valt het gemor mee.  

Het Havenplein gaat een opknapbeurt krijgen. Er is nog wel veel afstemming nodig over bijvoorbeeld 
aanvoer van de materialen. Dit zou over privé steigers moeten dus er zijn veel partijen bij betrokken.  

Vogelenwijk 

Martin geeft aan dat bij de laatste bijeenkomst een delegatie wijkbewoners was die last hadden van 
de hangjongeren. Er zat was emotie maar was uiteindelijk een goede bijeenkomst. De hangjongeren 
veroorzaken veel overlast maar doen niks strafbaars. Wel worden zo nu en dan borden en 
(deel)scooters gesloopt. Bert-Jan heeft bijvoorbeeld contact gezocht met Liander dat zij hun losse 
borden vast moeten maken zodat deze niet gesloopt worden.  

De gemeente/politie/handhaving is er druk mee bezig en ook een jongerenwerker. Belangrijk is om 
iets te kunnen bieden aan de jongeren, maar dat is moeilijk. Belangrijk is om je te verenigen als 
bewoner, loop samen een rondje langs de hangjongeren en praat met elkaar. Ga vooral geen 
knokploeg vormen en ga niet vol emotie de confrontatie aan. Er is vanuit de gemeente een 
stappenplan doorgestuurd wat te doen als er overlast is door hangjongeren.  

Planetenwijk 

Alex meldt dezelfde overlast van hangjongeren en ook zij hebben op de laatste bijeenkomst dit 
behandeld met de aanwezigen. Hier was ook de nieuwe wijkagent bij aanwezig die veel tekst en 
uitleg heeft kunnen geven.  

Alex heeft een bezwaar geschreven op de omgevingsvergunning Zonnewijzer 1. Hij heeft deze op 
persoonlijke titel ingestuurd en heeft geprobeerd om andere buren dit ook te laten doen. De basis 
van het bezwaar is inderdaad de impact op de verkeersstromen en hij sluit zich aan bij wat Dick al 
eerder heeft gezegd.  

7 – Rondvraag 

• Erwin begrijpt niet dat de Kloppersingel open ligt zonder dat de bewoners geïnformeerd zijn. 
Karin geeft aan dat zij binnen de gemeente afwegen hoe breed zij communiceren, want een 
groter bereik kost meer geld. Zij proberen zoveel mogelijk overzicht te hebben van alle 
projecten en proberen civiele projecten ook zoveel mogelijk mee te geven de omgeving te 



informeren. Dat gaat helaas niet altijd goed. Zij stipt wel aan dat er op de site van de 
gemeente een pagina is waarop alle projecten worden weergegeven. Inge geeft aan dat zij 
nog steeds problemen hebben met een berg fietsen die gestickerd zijn maar nooit worden 
weggehaald. Karin geeft aan dat dit ene lastig probleem blijft. 

 
 
Om 21.30 uur wordt de vergadering gesloten. 
 

Voor de nieuwe deelnemers interessante informatie 
 
WBO-notulen: 
 
https://wijkraadplanetenwijk.nl/wbo/ 
 
Planetenwijk nieuwsbrieven & wijkkranten:  
 
https://wijkraadplanetenwijk.nl/nieuwsbrieven/ 
 
 
Volgende WBO-vergadering is woensdag 26 maart om 20 uur (in Huis Te Zaanen) 

 
Overzicht WBO-vergaderdata 2025 - 20 uur in Huis Te Zaanen Zaanenpark 

22 januari   
26 februari   
26 maart 
30 april   
28 mei   
25 juni    
Juli & augustus- geen vergaderingen i.v.m. zomervakantie WBO leden 
24 september    
22 oktober    
26 november 

17 december – laatste vergadering met afsluitende borrel 
 
 

 

 

 

Actielijst Onderwerp Datum Status 

Karin Flyer in september aanleveren m.b.t. isolatieproject 
& Haarlems Warmte Huis aanleveren bij WBO leden 
ter promotie, 23-10 moet nog komen 
Update 26-02: Vanwege verandering in wetgeving 
en aanbesteding komt deze te vervallen. Een 
alternatief komt later. 

19-06-2024 Open 
 

Karin Mail van Karin m.b.t. status Transitie 
Update 26-02: In afwachting van staf 
Leeuwen/Roduner alvorens reactie komt. 

25-09-2024 Open 

Allen Beter Buiten app promoten in wijkkrant 23-10-2024  

https://wijkraadplanetenwijk.nl/wbo/


Allen Overhangend groen, bewoners moeten dit zelf 
onderling regelen, advies opnemen in wijkkrant 

23-10-2024  

Bert-Jan Conceptbrief maken m.b.t. Ziekenhuis 22-01-2025 Gesloten 

Allen  Link naar website versturen aan Marielle 22-01-2025 Open 

Allen Lijst met contact gegevens bestuur naar Mariëlle 
sturen 

26-02-205 Open 

WBO Overleg met Buurts, WBO zal hun als gast uitnodigen 
voor een van de WBO vergaderingen 

26-02-2025 Open 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


